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Zpráva Dozorčí rady AKČR na 31. sněmu, konaném dne 3. 4. 2022 v Brně 

 

Činnost agrární komory probíhala i další rok v komplikovaných reáliích covidového života českého 

zemědělství. Část roku uplynula takřka normálním životem, část byla svázána anticovidovými pravidly 

a vzájemný kontakt byl omezen na elektronickou komunikaci. Přesto se dařilo plnit řadu dlouhodobých 

cílů, zejména ukončení vyjednávání podmínek budoucího pětiletého finančního období bez 

zastropování. Byla rovněž dojednána velmi komplikovaná kompromisní varianta tzv. strategického 

plánu, kdy prakticky všichni účastníci byli nespokojeni, což svědčí o věcných ústupcích všech stran. 

Podařilo se udržet tradičně vyrovnaný rozpočet, přestože nás celý rok provázely nejistoty s realizací 

nasmlouvaných projektů. 

Po volbách však došlo k naprostému obratu ve směřování zemědělské politiky ČR.  Nebojím se tvrdit, 

že jsme pod taktovkou několika lidí, zejména z ASZ zažili nefalšovaný třídní boj jako vystřižený z učebnic 

ML. Neochota k jakémukoliv jednání ze strany vlády a MZE vedla až k demonstracím, které nebyly 

v jedné části neúspěšné. Skutečně jsme si vymohli minimální prostor k jednání, ale tam i nadále 

narážíme na neochotu naslouchat našim argumentům o zásadním narušení konkurenčního prostředí 

ve prospěch veleúspěšně lobující skupiny malých podnikatelů. Zmiňuji to hlavně z toho důvodu, že 

k dosažení svých cílů, které jsme jasně definovali, budeme potřebovat mnohem více prostředků. 

Rovněž je třeba si přiznat, že inflace nám část příspěvků již znehodnotila a tak nutnost vybírat od 

členů více peněz je na pořadu dne a je oprávněná. Další vývoj naší pozice však bude nadále podstatně 

ovlivněn mezinárodní situací. Bouře na světových komoditních trzích díky válce na Ukrajině se aktuálně 

jeví jako dlouhodobá. Uvidíme, co přinese. O to více bude členská základna požadovat aktuální, 

objektivní informace pro svá závažná rozhodnutí.  

Během roku nepřišly na DR žádné podněty k projednání, proto se samostatně prezenčně ani nesešla. 

Dohodnuté jednání s novým ministrem bylo zrušeno z důvodu jeho infekce Covidem. 

 

DR AKČR se vyjadřuje k základním ekonomickým dokumentům takto: 

Po podrobné analýze plnění rozpočtu na rok 2021 doporučuje DR sněmu schválit výsledovku 

hospodaření za rok 2021. Dále doporučuje posoudit definitivní účetní závěrku za r. 2021 daňovým 

poradcem. Rovněž tak doporučuje sněmu schválit návrh rozpočtu na rok 2022. 
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